
 

Protokoll styrelsemöte för Aspö IF 25/6 2024 
 
Plats: Digitalt  
Närvarande: Kajsa Müllersdorf, Mathilda Algesten, Henrik Lanner och anna Franzell 
 
 
 

§1 Mötets öppnande 
 
§2 Formalia 

• Mathilda Algesten valdes till ordförande för mötet 

• Anna Franzell valdes till sekreterare 

• Kajsa Müllersdorf valdes till justerare 

• Dagordningen godkändes 
 
§3 Fotbollsverksamheten 

• Diskussion samt eventuella styrelsebeslut kopplade till 
fotbollsverksamheten. 

• Efterfrågan om utdrag ur registerutdrag har skickats ut till 
ledargruppen. Det saknas för några tränare för detta år. 
Henrik skickar ut påminnelse till alla ledare.  

• Alla ledare är inte registrerade som ledare i laget. Henrik 
lägger upp det på laget.  

• Behöver följas upp eventuellt inköp av Aspö-kit till 
familjegruppen. 

• Behöver köpas in en sjukvårdsväska till så det finns en till 
båda lagen. Den existerande väskan behöver även 
kompletteras. Kostanden bedöms vara ca 1000 kr. Beslut 
fattas om att inköp kan göras.  

• Fråga om det finns möjlighet att gå tränarutbildning har 
uppkommit från ledare. Vi behöver undersöka kostanden för 
utbildning. Henrik undersöker kostanden. Kajsa meddelar 
ledarna att vi återkommer om detta under hösten.  
 

 
§4  Information, kommunikation, event 

 

• Ingen information behöver skickas ut i nuläget.  
  
 



§5 Ekonomi 
 

• Inga punkter. 
 
 

§6 Övriga frågor 
 
 
§7 Beslut om dag och tid för nästa styrelsemöte  
 

• Ny tid bestäms i whats app gruppen.  
 
 
§8 Mötet avslutas 
 

 

____________________________________________________________ 

Ordförande Mathilda Algesten 
 
 
 
 
 
_____________________________________________________________ 
Sekreterare Anna Franzell 
 
 
 
 
 
________________________________________________________________ 
Justerare Kajsa Müllersdorf 


